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Vragen van het lid Leijten (SP) aan
de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over de miljoenenclaim aan een
thuiszorgorganisatie van Achmea.
(Ingezonden 28 oktober 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
Achmea een miljoenenclaim aan
AWBZ-gelden voor de
thuiszorgorganisatie STN in
Zoetermeer heeft en ook Agis de
zorgovereenkomst met STN
verbreekt?1

2
Erkent u dat u op de hoogte was van
de constructie van stichtingen en BV’s
van thuiszorgorganisaties die allen
verbonden zijn met Optima Zorg BV
en in Waterland Private Equity
Investments zijn ondergebracht?2

3
In hoeverre zijn de andere
bedrijfsonderdelen van Optima Zorg
BV ook onderdeel van de
miljoenenclaim? Kunt u uw antwoord
toelichten?

4
Bent u bereid naast de zorgkantoren
van Achmea en Agis ook andere
zorgkantoren te wijzen op de
verantwoording van STN/Optima
Zorg BV? Zo nee, waarom niet? Zo ja,
kunt u de Kamer informeren over de
bereidheid van de zorgkantoren om
deze thuiszorg BV’s te onderzoeken?

5
Erkent u dat door het liberaliseren
van de thuiszorg, de komst van vele
BV’s onder stichtingen en de
onderaanbestedingconstructies, het
moeilijker is om de doelmatige inzet
van zorggeld te controleren? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, wat gaat u
hieraan doen?

6
Wanneer de verantwoording van de
zorggelden onvoldoende is, hoe staat
het dan met de kwaliteit van de
(thuis)zorg van STN/Optima Zorg BV?
Wie heeft daarop gecontroleerd en
bent u bereid om de Inspectie te
vragen alle thuiszorgonderdelen van
Optima Zorg BV te controleren op de
kwaliteit van de zorg?

7
Hoeveel mensen krijgen/kregen zorg
via STN of andere zorg BV’s van
Optima Zorg BV?

8
Bent u bereid te onderzoeken hoeveel
mensen wel eigen bijdragen betaald
hebben voor zorg, maar die niet
hebben gekregen en hen het geld
terug te betalen? Zo nee, waarom
niet? Zo ja, kunt u de Kamer op de
hoogte houden van het aantal
mensen dat het betreft en de
voortgang met het terugbetalen van
de eigen bijdragen?

9
Erkent u dat de vele schandalen in de
thuiszorg blootleggen dat de controle
op kwaliteit en het besteden van het

geld onvoldoende mogelijk is? Zo
nee, hoeveel meer schandalen zijn er
nodig voor u dit wel erkent? Zo ja,
wat gaat u hieraan doen?

10
Erkent u tevens dat de mogelijkheid
om thuiszorg te geven zonder enkele
voorwaarde (vrije toetreding in de
thuiszorg), en door de mogelijkheid
van onderaanbestedingen, mensen
aantrekt die met belastinggeld andere
zaken doen dan de zorg verlenen
waarvoor het geld bedoeld is?
Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent u
bereid om de Wet toelating
zorginstellingen te wijzigen en
stevige toelatingscriteria op te stellen
om een thuiszorgorganisatie te
starten?

1 De Telegraaf, 27 oktober 2009:
«Miljoenenclaim aan awbz-gelden»
http://www.telegraaf.nl/binnenland/5169001/
__Miljoenenclaim_aan_awbz-gelden__.html
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 1790.
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